
Referat  HSI`s ordinære bestyrelsesmødemøde 6. maj 2024, kl. 13.00 på kontoret, Idrætsparken 
5, Hørsholm 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

1.a. Afbud: Ingen 

1.b. Referat 22. marts i forlængelse af generalforsamlingen:  

-Her er intet nyt der ikke fremgår af generalforsamlingsreferatet. 

2) Meddelelse fra formand, Instruktørkontakt, Udvalg og andre. 

2.a. Formanden 

- Anker takker Børge for løbende orientering under hans genoptræningsophold. 

2.b. Instruktørkontakt herunder status på holdene/lokaler mv. 

- Der er store problemer med at skaffe nye instruktører til gymnastikholdet efter at Hans og Lis er stoppet. 
Børge leder med lys og lygte og har nogle følere ude. Skulle nogen kende nogen vil Hans og Lis gerne hjælpe 
på vej. DGI har også et introduktionskursus for kommende instruktører. 

- Bjørn Schmidt overtager ledelsen af bordtennis efter Børge i næste sæson.  

- Problemet med manglende aflevering af bånd til svømmehallen klares ved at opkræve et depositum på 
100 kr, som refunderes ved aflevering.  Bånd kan afleveres i HSI`s postkasse i Hørsholmhallen (gå lige ud fra 
hovedindgangen og ned ad trappen) 

- Svømmehallen er foreløbig lukket til 1./12. 

- Der er søgt om 30.000 kr hos DGI/DIF- Foreningspuljen til en spillerkabine, som skal opstilles i det 
nordvestlige hjørne ved petanquebanen i Idrætsparken. Vi har fået bevilliget 15.000 kr. Børge er gået i gang 
med at søge andre fonde (Nordeafonden og Spar- Nordfonden) om restbeløbet. Anker har søgt om 
restbeløbet gennem Hørsholm Idræts Råd i Idrætspuljen. 

- Børge har talt med Nordea, som måske også kunne tænkes at ville indgå en sponsorkontrakt. 

- Birgit og Søren har startet et sommertennistilbud mandag og fredag formiddag som kører til 31/8. Det har 
været et positivt tilbud, som også har givet nye medlemmer til tennisklubben.  

2.c. Webudvalg herunder de sociale medier 

- Hjemmesiden er købt som abonnement med ret til 5 underhjemmesider. Det har foreløbig kun Linedance 
gjort brug af (www.hsid.dk/linedance). 

- Stefan foreslår at vi bedrer kommunikationen med kommende medlemmer, medlemmer, sponsorer og 
andre interesserede. Stefan laver et oplæg. 

 

http://www.hsid.dk/linedance


2.d Uddannelsesudvalget, herunder overdragelse 

- DGI har et introkursus for kommende gymnastik-instruktører +60, som muligvis vil være aktuelt for vores 
forhåbentligt nye gymnastikinstruktører selvom vi kører med +55 

2.e. Mærkedageudvalget 

-  Æresmedlem Kirsten Mikkelsen er død. HSI sendte en bårebuket og deltog ved bisættelsen. 

2.f. Eksterne turneringer 

- Badminton og bordtennis har overstået sidste turneringsrunde. Bordtennis med succes. Badminton 
mindre godt denne gang. 

- Stefan overtager turneringsledelsen efter Børge i næste sæson for badminton-ældretræf sammen med 
Else og de øvrige badminton-holdledere. 

2.g .  Øvrige udvalg 

-  

3) Økonomisk status ved kassereren herunder status, gennemgang af regnskab og budget samt 
medlemsstatus 

- Vi er nu 601 medlemmer.  

- Der er ikke de store udsving i økonomien. Leje af badmintonhallen er steget 1000kr. Til gengæld råder vi 
nu over alle 7 baner mandag-torsdag formiddag. 

4) Sager til behandling 

4.a Udvikling af vores website-hsid.dk 

- Søren og Anker arbejder med at få en ny hjemmeside op at stå. I den forbindelse har de har en aftale med 
John C., som skal introducere dem for Wordpress 

4.b Opdatering af vedtægterne 

- Der er indkommet et mindre ændringsforslag fra Svend Humble, som bliver medtaget på den 
ekstraordinære generalforsamling. Bestyrelsen fastholder det udsendte vedtægtsforslag. 

4.c  Onsdags-gymnastik samt gymnastikinstruktører 

- Vi bør nok finde mindst 5-6 stykker til at overtage gymnastikken, så vi har en backup-gruppe og en solid 
basis. 

- Børge gør et stort arbejde for at finde en løsning (se også under punkt 2.b og 2.d) 

4.d  HSI ekstraordinær generalforsamling d. 17. maj 2024 på Sophielund 



- Dagsorden med vedtægtsændringsforslag og fuldmagt er udsendt via Conventus. Annonceres på tillige på 
hjemmesiden www.hsid.dk. 

- Ulrik Sort foreslås igen, som dirigent 

- Else sørger for stemmesedler, medbringer dirigentklokken samt sørger for øl,  vand og regnskab. 

- Kirsten skriver referat. 

- Søren sørger for gaveflasker og roll up. 

- Alle bestyrelsesmedlemmer møder kl. 14.00 

4.x Åbent for tilføjelser 

- Svømmebånd- 100 kr  betales i depositum til Else eller Anker 

- Ventelisterne blev drøftet for at overveje om der kan gøres noget, men det afhænger meget af 
faciliteterne og de enkelte instruktører. 

5) Vagt ved mobiltelefonen: Else 

6.  Næste møde:  

3. juni 2024 kl. på Kontoret, Stadion alle 5. kl. 13.00 

7) Eventuelt 

 - Intet 

 

 

 


